
Protokół Nr XLI/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 15 września 2022 roku                       

w Miejskim Ośrodku Kultury w Łazach ul. Kościuszki 5 

  

Obrady rozpoczęto 15.09.2022 r. o godz. 13:10, a zakończono o godz. 15.15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni Radni: 

1. Alfred Bachowski  

2. Antoni Flak 

3. Krzysztof Furman  

4. Zenon Głąb – zdalne uczestnictwo w sesji 

5. Marta Grzesica 

6. Justyna Kośmida  

7. Stefan Kubasik 

8. Wiesława Majczak 

9.  Justyna Snopek  

10.  Renata Supernak 

11. Dariusz Tabas 

12.  Edyta Wójcik 

Nieobecni Radni : 

Danuta Ludwikowska - nieobecność usprawiedliwiona 

Agnieszka Janus - nieobecność nieusprawiedliwiona 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach  powiedział, że działając na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym,  w związku 

z art.15 zzx ust.1 i 2 ustawy  z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw otwiera  XLI sesję Rady Miejskiej w Łazach kadencji  2018 – 2023. 

Poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest transmitowana na żywo i utrwalana za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łazach i na stronie internetowej gminy. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią.  

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1s 

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1s


Więcej informacji znajduje na stronie bip.lazy.pl 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach po dokonaniu otwarcia sesji stwierdził, 

że jest quorum Rady i w związku z tym obrady są prawomocne. 

Powitał wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że zgodnie z § 23 

Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad wraz 

z materiałami. Następnie zapytał, czy Radni wnoszą zmiany do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Propozycji zmian Radni nie zgłosili. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach - odczytał porządek obrad. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie przyjęła porządek obrad XLI sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu  18 sierpnia 2022 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie  międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Zapytania i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łazach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru Wiceprzewodniczącej/cego Rady Miejskiej                          

w Łazach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XXVII/234/17 Rady Miejskiej  w Łazach    

w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XV/99/2020 Rady Miejskiej   w      Łazach 

z dnia 27 maja 2020 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej  w Łazach                      

z dnia 8 grudnia 2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 

https://bip.umlazy.finn.pl/


12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2022-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  na rok 2022. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020-2023. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy                               

w miejscowości Rokitno Szlacheckie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy                       

w  obrębie Chruszczobród. 

20. Informacje i sprawy różne. 

21. Odpowiedzi  na  zapytania i wnioski. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami                            

i otrzymanej korespondencji. 

23. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 3 -  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu    

                          18 sierpnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas  przypomniał, że protokół był 

dostępny w Biurze Rady oraz  w wersji elektronicznej zamieszczony był w programie E-sesja. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  w Łazach odbytej  w dniu 

18 sierpnia 2022 r.  przyjęła przez aklamację. 

 

Do punktu 4 -  Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy  w okresie 

międzysesyjnym. Do pobrania tutaj. 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=395s 

Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas  - poinformował, że na sesji Rady 

Miejskiej w Łazach w dniu 18 sierpnia 2022 r. pisemne interpelacje, zapytanie złożył Radny 

Krzysztof Furman. 

 

Na interpelacje i zapytanie Burmistrz udzielił Radnemu pisemnych odpowiedzi, których treść 

wpłynęła także do wiadomości do Rady Miejskiej w Łazach.   

 

Na dzisiejszej sesji  interpelacje zgłosił Radny Krzysztof Furman, które dotyczyły: 

- montażu lustra drogowego na łuku ulicy Kościelnej w Niegowonicach, 

- modernizacji i przebudowy ulicy Ogrodowej w Niegowonicach, 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=395s


- modernizacji i przebudowy ulicy Wierzbowej w Niegowonicach, 

- zmiany lokalizacji OPS w Łazach. 

 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku:                                 

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1309s 

Do punktu 6 -  Zapytania i wnioski Radnych. 

Na dzisiejszej sesji pisemne zapytania złożył Radny Krzysztof Furman, które dotyczyły: 

- przebudowy wodociągu na ulicy Strażackiej w Niegowonicach,  

- zmiany lokalizacji OPS w Łazach, 

- kosztów utrzymania OPS w Łazach. 

 

Pisemne zapytania i wnioski Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1503s 

 

Do punktu 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji     

                          Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Łazach.             

                           

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował, że na poprzedniej 

sesji złożył pisemną rezygnację z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej         

w Łazach. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Łazach był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu                               

12 września 2022 r. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Głosowano elektronicznie w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XLI/252/2022  w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach. 

 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1309s
https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=1503s


Do punktu 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącej/cego Rady   

                         Miejskiej  w Łazach. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poprosił Pana Mecenasa Sławomira 

Kanię o przedstawienie zasad przeprowadzenia głosowania tajnego celem wyboru 

Wiceprzewodniczącej/cego Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Pan Mecenas Sławomir Kania wyjaśnił zasady przeprowadzenia głosowania tajnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Tabas  poprosił o zgłaszanie kandydatów do  Komisji 

Skrutacyjnej. Poinformował, że Komisja Skrutacyjna powinna liczyć 3 Radnych. 

Radni zgłoszeni  do Komisji Skrutacyjnej: 

 

1. Radny Antoni Flak – który wyraził zgodę na kandydowanie, 

2. Radny Alfred Bachowski – który wyraził zgodę na kandydowanie, 

3. Radna Justyna Snopek - która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach zarządził głosowanie imienne dotyczące składu 

Komisji Skrutacyjnej. Za w/w składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 12 radnych. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie ( 12 głosów za ) zatwierdziła skład Komisji 

Skrutacyjnej: 

- Radna Justyna Snopek  

- Radny Antoni Flak 

- Radny Alfred Bachowski 

 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został Radny Alfred Bachowski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Tabas  – poprosił  o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczącą/cego Rady Miejskiej  w  Łazach. 

 

Radny Alfred Bachowski zgłosił oraz przedstawił kandydaturę Radnej Justyny Kośmida, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Edyta Wójcik zgłosiła oraz przedstawiła kandydaturę Radnej Renaty Supernak, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Komisja Skrutacyjna sporządziła listę kandydatów i Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

odczytał imię i  nazwisko kandydatów na Wiceprzewodniczącą Rady jak niżej: 

 

1. Radna Justyna Kośmida 

2. Radna Renata Supernak 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił  Komisję Skrutacyjną  o przystąpienie do pracy. 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna przygotowała  karty do głosowania tajnego  i przeprowadziła 

głosowanie tajne i ustaliła wyniki głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Alfred Bachowski - odczytał  protokół                             

z przeprowadzonego głosowania tajnego celem Wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej   

w Łazach jak niżej: 

 

 
 

 



 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radna Justyna Kośmida uzyskała bezwzględną 

liczbę głosów  i została wybrana Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach  podjęła  Uchwałę  Nr  XLI/253/2022 w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Następnie głos zabrały: Radna Renata Supernak oraz Radna Justyna Kośmida, które 

podziękowały za oddane głosy. 

 

Do punktu 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały XXVII/234/17   

                         Rady Miejskiej w Łazach w sprawie ustalenia stawki opłaty za  

                         gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały XXVII/234/17 Rady Miejskiej w Łazach w sprawie ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach, które odbyło się  w dniu 12.09.2022 roku. 

 

Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie większością głosów przedłożony projekt 

uchwały (5 głosów za, 1 głos wstrzymujący się). 

Komisja Rozwoju i Promocji zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały (4 głosy za). 

Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały (2 głosy za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 



Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

XXVII/234/17 Rady Miejskiej w Łazach w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława 

Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

PRZECIW (1) 

Zenon Głąb 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Furman, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska   w   Łazach   większością   głosów   podjęła  Uchwałę   Nr XLI/254/2022                 

w sprawie zmiany Uchwały XXVII/234/17 Rady Miejskiej w Łazach w sprawie ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Do punktu 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XV/99/2020 Rady  

                          Miejskiej w Łazach z dnia 27 maja 2020 r. w sprawie zwolnienia w części  

                          z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli  

                          nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi  

                          jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady  

                          komunalne w kompostowniku przydomowym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Komisja Rozwoju i Promocji zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały (4 głosy za). 

 

Komisja Budżetowa zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedłożony projekt uchwały             

(6 głosy za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały XV/99/2020 Rady Miejskiej w Łazach 

z dnia 27 maja 2020 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi  



jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne                                               

w kompostowniku przydomowym. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska   w   Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę   Nr XLI/255/2022 w sprawie 

zmiany Uchwały XV/99/2020 Rady Miejskiej w Łazach z dnia 27 maja 2020 r. w sprawie 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

  

Radna Justyna Snopek po usprawiedliwieniu się u Przewodniczącego Rady Miejskiej            

w Łazach opuściła obrady sesji. 

Obecnych na sesji 11 Radnych. 

 

Do punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady   

                           Miejskiej w Łazach z dnia 8 grudnia 2015 r. w sprawie określenia  

                           wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku  

                           od nieruchomości. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest  pozytywna większością głosów (3 głosy za, 1 głos 

przeciwny). 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna (6 głosów za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej w Łazach 

z dnia 8 grudnia 2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława 

Majczak, Dariusz Tabas 



PRZECIW (2) 

Zenon Głąb, Renata Supernak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Furman, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   większością głosów  podjęła  Uchwałę   Nr  XLI/256/2022                

w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej w Łazach z dnia 8 grudnia 2015r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od 

podatku od nieruchomości. 

  

Do punktu 12 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia  

                           Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2022-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna (6 głosów za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2022-2032. 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława 

Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 



Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie  podjęła  Uchwałę   Nr  XLI/257/2022                    

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łazy na lata 2022-2032. 

  

Do punktu 13 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  

                           na rok 2022. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku oraz powiedział, że w dniu 14.09.2022 r. wpłynęła do Rady Miejskiej                             

w Łazach  autopoprawka do uchwały  i poprosił Panią Annę Furman o jej omówienie. 

 

Pani Anna Furman – Skarbnik Gminy omówiła autopoprawkę do zmiany Uchwały budżetowej 

Gminy Łazy na rok 2022.   

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 6 głosów za ) 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława 

Majczak, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Renata Supernak, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr XLI/258/2022                       

w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2022. 

 

Do punktu 14 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi                             

                          w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna (5 głosów za, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu ). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 



 

Głosowano elektronicznie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Alfred Bachowski, Krzysztof Furman, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, 

Wiesława Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Antoni Flak, Zenon Głąb, Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr XLI/259/2022                       

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

Do punktu 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi                         

                           w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna (5 głosów za, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alfred Bachowski, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan 

Kubasik, Wiesława Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Antoni Flak, Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XLI/260/2022                       

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

 



Do punktu 16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi                       

                           w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna (5 głosów za, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alfred Bachowski, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Stefan 

Kubasik, Wiesława Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Antoni Flak, Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr XLI/261/2022                       

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

 

Do punktu 17 - Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających na ławnika do  

                           Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020-2023. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że wpłynęła                

1 kandydatura na ławnika. Jest to kandydatura Pani Anny Szkliniarz.  

W dniu 2 września 2022 roku odbyło się posiedzenie Zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020-2023. Zespół po zapoznaniu 

się ze wszystkimi dokumentami pozytywnie zaopiniował kandydaturę Pani Anny Szkliniarz na 

ławnika do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020-2023.  

Wybory ławników przeprowadza Rada Miejska w głosowaniu tajnym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poprosił Pana Mecenasa Sławomira Kanię                           

o przedstawienie zasad przeprowadzenia głosowania tajnego celem wyboru ławnika. 

 

Pan Mecenas Sławomir Kania wyjaśnił zasady przeprowadzenia głosowania tajnego. 

Powiedział, że na karcie do głosowania znajduje się tylko jedno nazwisko i w tym przypadku  

wybór na ławnika jest uproszczony i Rada nie musi wybierać Komisji Skrutacyjnej. Zasady 

powoływania Komisji Skrutacyjnej reguluje odrębna uchwała Rady Miejskiej w Łazach.   

 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas zarządził przerwę w celu 

przygotowania kart do głosowania. Następnie zarządził głosowanie tajne poprzez 

wyczytywanie z listy Radnych wg. alfabetu.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – przedstawił wyniki z przeprowadzonego 

głosowania tajnego celem wyboru Anny Szkliniarz na ławnika do Sądu Okręgowego                             

w Sosnowcu na kadencję 2020-2023 jak niżej: 

 

 
 

Rada   Miejska  w  Łazach   podjęła  Uchwałę  Nr XLI/262/2022 w sprawie wyborów 

uzupełniających na ławnika do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020-2023. 

 



Do punktu 18 - Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie Gminy   

                           Łazy w miejscowości Rokitno Szlacheckie. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska jest jednogłośnie pozytywna                              

(2 głosy za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy                           

w miejscowości Rokitno Szlacheckie. 

  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta 

Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach  jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr  XLI/263/2022 w sprawie 

nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy w miejscowości Rokitno Szlacheckie. 

 

 

Do punktu 19 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy  

                           w obrębie Chruszczobród. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

12.09.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska jest jednogłośnie pozytywna                              

(2 głosy za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy  w obrębie 

Chruszczobród.                          

  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Wiesława Majczak, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta 

Wójcik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Snopek 

 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Janus, Danuta Ludwikowska 

 

Rada   Miejska  w  Łazach  jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr  XLI/264/2022 w sprawie 

nadania nazwy ulicy na terenie Gminy Łazy  w obrębie Chruszczobród.                          

 

Do punktu 20 - Informacje i sprawy różne. 
 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Radny Krzysztof Furman zapytał o termin wypłaty dodatku węglowego oraz poprosił                  

o interwencję w sprawie częstszego opróżniania koszy na skrzyżowaniu ulic Kościuszki                 

i Dąbrowskiej w Niegowonicach oraz koszy ustawionych obok cmentarza w Niegowonicach. 

- Radna Marta Grzesica poprosiła aby Gmina Łazy ponownie zwróciła się Powiatu 

Zawierciańskiego o wykonanie projektu przebudowy ul. Mickiewicza w Chruszczobrodzie. 

Podziękowała Pani kierownik Agnieszce Perkowskiej za wykonaną pracę związaną                                  

z koordynowaniem projektu OZE w Gminie Łazy. 

- Radna Renata Supernak poprosiła Panią Dyrektor OPS o wyjaśnienie przyznawania dodatku 

węglowego oraz zapytała kiedy odbędą się wybory uzupełniające do Rady Miejskiej w Łazach 

w okręgu wyborczym nr 1.  

- Radny Zenon Głąb zapytał kiedy będą ustawione wiaty na przystankach w Rokitnie 

Szlacheckim na ulicy 1 Maja. 

- Sołtys sołectwa Trzebyczka – Janusz Jastrzębski przedstawił utrudnienia związane                               

z remontem wiaduktu na Trzebyczce. 

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=5272s 

 

Do punktu 21 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Pan Maciej Kaczyński – Burmistrz Łaz poinformował, że odpowiedzi na interpelacje                       

i zapytania zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 

Burmistrz Łaz udzielił odpowiedzi na zgłoszone na dzisiejszej sesji zapytania: 

 Radnemu Krzysztofowi Furman odpowiedział, że jeżeli chodzi o : 

- wodociąg na ul. Strażackiej w Niegowonicach to Urząd wystąpi do spółki Promax                                   

z zapytaniem czy jest planowany remont czy awaryjność  tego wodociągu jest na tyle duża aby 

trzeba było go wymienić; 

- Ośrodek Pomocy Społecznej to rozważane były różne warianty przeniesienia siedziby w inne 

miejsce lecz została podjęta decyzja aby OPS zostało na ul. Pocztowej 14 w Łazach. Aby 

poprawić dostępność mieszkańców do OPS pozyskaliśmy dofinansowanie na budowę windy, 

która ułatwi dostęp do budynku osobom niepełnosprawnym oraz innym osobom                                       

ze szczególnymi potrzebami, matkom z wózkami, osobom starszym; 

- budynek na ul. Pocztowej 14 to właścicielem jest spółka gminna Promax, koszty utrzymania  

zostaną przedstawione  na piśmie; 

https://www.youtube.com/watch?v=Z3G6pKxU8ik&t=5272s


- dodatek węglowy to w tej chwili trwają prace nad nowelizacją ustawy o dodatku węglowym. 

Gmina wystąpiła o zabezpieczenie środków na wypłaty dodatku węglowego do wojewody 

śląskiego na kwotę ok. 12 milionów złotych.  

 Radnej Marcie Grzesicy odpowiedział, że Urząd wystąpi do Powiatu Zawierciańskiego                    

w celu ponowienia prośby o przygotowanie projektu przebudowy ul. Mickiewicza                                                      

w Chruszczobrodzie. 

 Radnemu Zenonowi Głąb odpowiedział, że gmina nie dostała zgody na lokalizację wiaty 

przystankowej na ul. 1 Maja w Rokitnie Szl. ponieważ wiata przystankowa powinna być 

ustawiona 2,5 metra od krawędzi jezdni a w miejscu wyznaczonym na przystanek nie ma 

odpowiedniej odległości. 

 Radnej Renacie Supernak odpowiedział, że gmina nie dostała jeszcze  kalendarza wyborczego 

od Komisarza Wyborczego w sprawie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Łazach  

w okręgu wyborczym nr 1. Po otrzymaniu kalendarza wyborczego niezwłocznie będą 

informacje podane do publicznej wiadomości. 

 Sołtysowi sołectwa Trzebyczka Januszowi Jastrzębskiemu odpowiedział, że zostało 

wystosowane pismo w tej sprawie do Starostwa Zawierciańskiego. Również powiedział, że 

osobiście rozmawiał z Wicestarostą Pawłem Sokołem i poinformował on , że do końca 

listopada 2022 r.  inwestycja zostanie ukończona. 

 

Następnie głos zabrała Pani Agnieszka Mucha – Dyrektor OPS Łazy, która omówiła projekt 

nowelizacji uchwały o dodatku węglowym.  

 

Do punktu 22 - Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między 

                           sesjami  i otrzymanej korespondencji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – poinformował,  że  na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 12.09.2022 roku  zapoznał Radnych z korespondencją jaka 

wpłynęła w okresie międzysesyjnym.  

 

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

 

Do punktu 23 - Zamknięcie sesji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – stwierdził, że wobec wyczerpania 

porządku obrad zamyka  XLI  Sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                   

         Przewodniczący                        

Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                                    /-/  Dariusz Tabas 

 

 

 

  

 

 

 


